

## 米菓整廠設備

## GRAIN PUFF PRODUCTION LINE



### 生產流程 FLOW CHART



#### 調味後成品 Finish-Product

- A  不規則  
Irregularity
- B  大圓長條  
Corn bar
- C  餅乾形  
Filling Biscuit
- D  小圓長條  
Filling bar

#### 產能：

- ◎注心產品：60公斤/小時，120公斤/小時。
- ◎無注心產品：90公斤/小時，180公斤/小時。
- ◎亦可依客戶要求的產能來設計。

#### CAPACITY：

- ◎ With filling: 60kg/hr, 120kg/hr
- ◎ Without filling: 90kg/hr, 180kg/hr
- ◎ Custom-made capacity is available.



#### 米菓生產設備：

以全世界各地最容易取得的原料，米或玉米經由快速膨發成型後，再烘烤調味，僅需 5~10分鐘即可生產出老少咸宜，美味可口的休閒食品。全線自動化生產，安全衛生。

#### 優點：

- ◎可做注心餅乾產品，提升產品價值。
- ◎簡單更換模具，即可做出不同形狀的產品。
- ◎彈性安排生產時間。
- ◎機械品質佳，價格合理，投資報酬率高。
- ◎全自動化操作，安全衛生，節省人工。
- ◎專業紅外線烘烤系統，使注心產品更酥脆，味道更香。
- ◎特殊調味粉輸送系統，確保工廠清潔，調味粉不流失。

#### GRAIN PUFF FOODS PLANT

The puff snack foods are mainly made of grains like corn and rice, processed instantly into required shape, then baked and flavor added to be tasty snacks. It is produced under an integrated production line that all processes are functioned by machine for health and hygienic purpose. Besides, whole production cycle just takes 5-10minutes to complete.

#### ADVANTAGE：

- ◎ Able to make Filled Puff Food to increase product value.
- ◎ Variety of different shape product by replacing mold easily.
- ◎ Flexible production according to need.
- ◎ Best Quality at affordable price. Quicker ROI(Return On Investment)
- ◎ Integrate Production Line. Hygienic and labor cost saving.
- ◎ Professional Infra-red Oven make your puff snack more tasty!!
- ◎ Special seasoning powder delivery system, to ensure no less of seasoning powder and factory cleaning.